
Protokół Nr XLVIII/23 

 

z obrad XLVIII sesji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta 

w dniu 21 czerwca 2023 roku 

 

Obrady XLVIII sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00 zakończyły 

zaś o godzinie 15:15.  

 

W obradach XLVIII sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 13, według załączonej do 

protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XLVIII sesji: 

1. Marek Bogucki 

2. Przemysław Chraniuk 

3. Melania Grygoruk 

4. Tomasz Jakowiuk 

5. Antoni Kosieradzki 

6. Jerzy Korowicki 
7. Igor Mironkiewicz 

8. Katarzyna Nayda 

9. Paweł Onieszczuk 

10. Jerzy Roszczenko 

11. Łukasz Rybałtowski 

12. Igor Śnieżko 

13. Agnieszka Monika Zalewska 

 

Radni nieobecni na XLVIII sesji: 

1. Katarzyna Jarocka 

2. Marcin Usakiewicz 

 
 

Do punktu 1 - otwarcie obrad. 

Obrady XLVII sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 21 czerwca 2023 r. otworzyła 

Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska. Przewodnicząca na wstępie powitała 

wszystkich obecnych na XLVIII sesji Rady Miasta. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Przewodnicząca Rady dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  

 

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję. Przewodnicząca Rady powiedziała, że sesja będzie prowadzona zgodnie z 

przesłanym porządkiem obrad. 

 

1) otwarcie obrad; 

2) przedstawienie porządku obrad; 



3) przyjęcie protokołu z obrad XLVII sesji Rady Miasta; 

4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami; 

5) raport o stanie Miasta Siemiatycze za 2022 r.  

- w tym debata nad w/w raportem oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta wotum zaufania; 

6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 r.; 

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Siemiatycze z 

tytułu wykonania budżetu za 2022 r.; 

8) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za 2023 r.; 

9) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu; 

10) podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Miasto Siemiatycze; 

11) podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Ośrodka Wsparcia „Klubu Senior +” w 

Siemiatyczach funkcjonującego w strukturze organizacyjnej Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Siemiatyczach; 

12) podjęcie uchwały zmieniającej statut Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Siemiatyczach; 

13) podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego; 

14) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej dla Miasta 

Siemiatycze za rok 2022”; 

15) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji 

mienia; 

16) podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wysokości 

stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego; 

17) wolne wnioski; 

18) zakończenie obrad. 

 

 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad  XLVII sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XLVII sesji Rady Miasta wyłożone są na 

stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do nich uwagi uzna się je za przyjęte.  

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady odczytała opinię Związków Zawodowych na temat podejmowanych 

uchwał, z której wynika że NSZZ Solidarność uwag nie wnosi.  

Do punktu 5 – raport o stanie Miasta Siemiatycze za 2022 r.  

- w tym debata nad w/w raportem oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta wotum zaufania; 



Przewodnicząca Rady powiedziała, że raport jest zamieszczony na stronie internetowej, liczy 

65 stron. Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych chciałby zagłosić swoje uwagi do 

tego raportu? 

- radna Grygoruk powiedziała, że być może powinno to być w innym punkcie ale ustaliła z 

Przewodniczącą Rady, że zabierze głos teraz. Radna powiedział, że ostatni tydzień poświęciła 

na wycieczki z  uczniami Szkoły Podstawowej Nr 1, były to wycieczki śladami Księżnej 

Anny, zabytków, dzieci poznały zasady samorządności, czyli jak ten samorząd funkcjonuje. I 

chyba te lekcje przyniosły efekt ponieważ dzieci zauważyły, że herb znajdujący się na 

budynku Urzędu Miasta jest wyblakły. Dzieci napisały petycję do Burmistrza Miasta i do 

Rady Miasta o odnowienie herbu. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że wie że dzieci oglądają dzisiejszą sesje Rady Miasta i 

informuje, że na pewno otrzymają odpowiedź na złożony wniosek. 

- Radny Paweł Onieszczuk powiedział, że chciałby zwrócić uwagę na demografię, starzejące 

się społeczeństwo i wyludniające się miasta. Dodał, że z tym problemem borykają się 

wszystkie mniejsze miasta. W naszym mieście ubyło 200 mieszkańców, co pewnie nie jest 

dużym współczynnikiem porównując do miejscowości we wschodniej Polsce. Radny zwrócił 

też uwagę jak miasto próbuje przeciwdziałać wyludnianiu wprowadzając różne programy jak 

Rodzina 5+, Karta Seniora, opaska dla seniora, inwestycje w edukację (coraz ładniejsze 

szkoły i przedszkola zachęcając do osiadania w mieście i posyłanie dzieci do szkół i 

przedszkoli), Uniwersytet Trzeciego Wieku, place zabaw, Orliki. Jest coraz więcej szkółek 

sportowych, które odnoszą sukcesy na arenie województwa a nawet Polski, piłka nożna, 

lekkoatletyka, piłka siatkowa, piłka ręczna. 

- Burmistrz powiedział, że radny Paweł Onieszczuk poruszył bardzo ważny temat – 

demografię i jest to problem całego wschodu Polski. Akurat Siemiatycze nie znalazły się w 

miastach najbardziej zagrożonych wyludnieniem, ale ten problem jest. Burmistrz dodał, ze w 

ciągu ostatnich 6 lat w mieście zostało wybudowanych 8 nowych bloków i praktycznie 

wszystkie mieszkania są zamieszkałe. Dodatkowo rocznie przybywa domów 

jednorodzinnych, a mieszkańców nadal ubywa. Burmistrz dodał, że najprawdopodobniej my 

nie mamy tych mieszkańców „na papierze”. Powiedział, że często mieszkańcy budują domy 

tuż za granicą miasta, co wiąże się z tym, że podatki płacą w gminie ale korzystają ze 

wszystkich atrakcji, usług i edukacji w mieście. Zaczęliśmy to weryfikować i również 

sprawdzać te zameldowania z opłatami za śmieci. Chcemy żeby mieszkańcy się meldowali i 

czuli się mieszkańcami tego Miasta. Można zaobserwować, że w szkołach zmniejszyło się 

dzieci tylko o 1 oddział, a w przedszkolach cały czas jest taki sam poziom. Zależy nam też na 

tym żeby PIT został w mieście i będziemy mobilizować ludzi, którzy mieszkają poza miastem 

a mogą rozliczać się w mieście. Burmistrz dodał, że raport to takie zestawienie wszystkich 

sprawozdań z całego roku i rzeczy które zostały wypracowane przez nas wszystkich i 

omówione na poszczególnych sesjach. 

- Wiceprzewodniczący Rady – Igor Śnieżko powiedział, że bardzo się cieszy że dzieci, o 

których mówiła radna Grygoruk zgłosiły taką inicjatywę, bo być może wśród nich będą 

kiedyś przyszli radni. Wiceprzewodniczący Radny powiedział, że radny Onieszczuk trochę go 

ubiegł z poruszeniem tematu demografii. Dodał, że jest to problem ogólnopolski. Rząd też 

próbuje coś z tym zrobić m.in. wprowadzając 500+ jednak nie zadziałało. Można też przyjąć 

imigrantów czy uchodźców z Ukrainy, ale to raczej dotyczy większych miast. 

Wiceprzewodniczący Rady poruszył temat finansów, powiedział, że samorządy miejskie w 



ostatnim czasie maja problemy finansowe. Związane jest to między innymi z inflacją. Rada 

podniosła podatki ale poniżej poziomu inflacji, żeby też nie „zarżnąć” przedsiębiorców w 

naszym mieście. Można te ograniczyć wydatki i czekać na obiecane subwencje z budżetu 

centralnego. Miejmy nadzieję, że tym razem będą one rozdzielone bardziej sprawiedliwie, 

ponieważ ostatnio gminy i miejskie i wiejskie otrzymały takie same środki, a jednak potrzeby 

i zadania gmin są zupełnie inne. Wiceprzewodniczący Rady dodał, że największe środki idą 

na oświatę, jest to ok. 9 milionów. Dodał, że Burmistrz w swoim sprawozdaniu mówił o 

inwestycji, adaptacji budynku po byłym gimnazjum – kwota ponad 6 mln zł. Rewitalizacja 

terenów nad zalewem na którą pozyskano środki zewnętrzne, ale trzeba mieć też środki na 

wkład własny. Jeśli środki zostaną nam przyznane to pozwoli to na dalszy rozwój miasta. 

- Radny Łukasz Rybałtowski powiedział, że jako Przewodniczący Komisji Finansów i 

Budżetu miał nadzieję, że nasz budżet przekroczy 100 mln zł, niestety się nie udało a w tym 

roku mamy ok. 80 mln zł. Radny dodał, że aktualna sytuacja - wzrost inflacji, konflikt za 

granicą i koronawirus pochłonęło duże środki finansowe. Rząd pompuje pieniądze na innych, 

nie patrząc że my tracimy. Miejmy nadzieję, że w przyszłości już to się nie powtórzy. Cieszy 

fakt, że różne firmy zaczynają w naszym mieście inwestować. Dodatkowym pozytywnym 

czynnikiem jest to, że rozpoczyna się budowa Via Carpatia, bo jesteśmy trochę na uboczu w 

porównaniu np. z Zambrowem (70 km od nas). Każda firm chce mieć dobre połączenie i 

miejmy nadzieję, że ta droga pomoże nam w tym rozwoju. Radny dodał, że dobrze by było 

żeby rząd zamiast nas dofinansowywać nie zabierał nam, wtedy byśmy wiedzieli jak 

rozdysponować środki. 

- Radny Przemysław Chraniuk powiedział, że zostały poruszone bardzo ważne tematy, padło 

wiele kwestii o sytuacji gospodarczej w kraju, wojny za wschodnią granicą co na pewno ma 

wpływ na naszą gospodarkę. Radny dodał, że chciałby również nawiązać do współpracy w 

ramach jednostek samorządu terytorialnego. Radny dodał, że w pewnym okresie inwestycja 

na ulicy Spacerowej (przebudowa tamy) zbiegła się z renowacją nawierzchni drogi krajowej 

co w dużym stopniu utrudniało jazdę po mieście mieszkańcom. Radny poruszył temat 

współpracy między samorządami, powiedział, że w mediach społecznościowych padło 

stwierdzenie że Starostwo Powiatowe blokuje pewne decyzje, w związku z czym droga nie 

została dopuszczona do użytkowania. Radny dodał, że dobra współpraca miedzy 

samorządami jest też bardziej owocną pracą na rzecz mieszkańców. Radny zwrócił się z 

pytaniem jaka dokumentacja wpłynęła do Starostwa i w jakim stopniu Starostwo opóźniało 

decyzję dotyczącą ponownego oddania do użytkowania drogi – ulicy Spacerowej? 

- Burmistrz podziękował za pytanie i powiedział, że powiedział, że „Starostwo Powiatowe 

traktuje decyzje Miasta Siemiatycze jak wino, czym starsze tym lepsze oraz że porosną 

mchem”. Burmistrz dodał, że część decyzji Miasta leży o wiele za długo niżby tego trzeba 

było (decyzje wydawane po 3-4 czy 5 miesiącach). Burmistrz dodał, że można porównać w 

jakim tempie wydawane są decyzje np. dla gminy Perlejewo. Można również wystąpić do 

Starostwa z zapytaniem o porównanie ilości wydanych decyzji. Można też zapytać na jakiej 

podstawie Starosta wydał pozwolenie pływania sprzętem motorowym na zalewie? Czekamy 

na odpowiedź ze Starostwa. Burmistrz dodał, że Pani Sekretarz podpowiada, że odpowiedź 

dzisiaj przyszła ale po terminie. Jakiś czas temu jak Pan jeszcze nie był radnym prosiliśmy 

radnego powiatowego Pana Żabińskiego aby wpłynął na Starostwo, żeby te nasze decyzje 

były wydawane szybciej. Dodatkowo może Pan też zapytać w Starostwie dlaczego Urząd 

Miasta i jednostki miejskie nie dostają stażystów. 



Burmistrz odniósł się do tematów poruszonych przez radnego Łukasza Rybałtowskiego i 

powiedział, że w Starym Testamencie jest napisane że jest 7 lat chudych i 7 tłustych. Byliśmy 

na tych 7 tłustych, a teraz kończymy 7 chudych. W 2010 roku rozpoczynaliśmy budżet kwotą 

34 mln zł, a potem  też liczyłem że przekroczymy 100 mln, ale niestety się nie udało, a teraz 

zeszliśmy do 88 mln zł. Burmistrz dodał, że ważną rzeczą jest też odpowiedzialność Rady 

Miasta, bo nie jest problemem zagłosować przeciwko podwyżce 13 gr i udawać że jest się 

przeciw podwyżkom tylko wyzwaniem jest podejmować odpowiedzialne decyzje na trudne 

czasy. To nie jest tak że chcemy podnosić podatki czy ceny za śmieci, my tego nie chcemy, 

ale trzeba podejmować odpowiedzialne decyzje.  

- Radny Przemysław Chraniuk powiedział, że zadał konkretne pytanie o dokumentację 

złożoną  do Starostwa na ulicę Spacerową i w jakim stopniu Starostwo blokowało decyzje ale 

Burmistrz odpowiedział o wielu innych inwestycjach a nie odpowiedział na pytanie. Radny 

dodał, że jeśli chodzi o czynsze, ścieki i wodę to wiadomo, że wszystko idzie w górę a to są 

finanse, Miasto ponosi koszty, ale w pewnym okresie czasu były deklaracje, że czynsze w 

blokach będą obniżane i wśród mieszkańców zostały rozbudzone nadzieje. Radny zapytał czy 

te czynsze będą obniżane? 

- Burmistrz powiedział, że szkoda że radny nie uczestniczył w żadnym spotkaniu, które było 

organizowane ze Spółdzielnią Mieszkaniową i były tam poruszane sprawy czynszów. Prezes  

poinformował, że takie spółki jak Przedsiębiorstwo Komunalne nie zostały ujęte w obniżkach 

cen za gaz, ponieważ miały własną sieć ciepłowniczą. Negocjacje z PGE trwały dość długo i 

dopiero w sierpniu spółki zostały objęte dopłatą do gazu.  

Burmistrz powiedział, że w swoim wystąpieniu w mediach społecznościowych  mówił o kilku 

decyzjach a nie o jednej konkretnej, że wszystkie leżą zbyt długo.  

- Wiceprzewodniczący Rady dodał, że jeśli chodzi o współpracę miasta i powiatu to warto 

powiedzieć że niedawno Miasto dofinansowało kwotą ponad 2 mln zł remont ulicy 

Słowiczyńskiej. Teraz Miasto ma dofinansować budowę ścieżki przy ulicy Wysokiej na 

kwotę 300 tys. zł. Wcześniej Miasto uczestniczyło w dofinansowaniu remontu ulicy Wysokiej 

czy Kilińskiego. Wiceprzewodniczący zapytał o to jakie inwestycje Starostwo dofinansowało 

Miastu? Bo jeżeli mówimy o współpracy to coś dajemy i otrzymujemy coś w zamian, a 

inaczej to jest tylko pomoc. Wiceprzewodniczący dodał, że nie może zgodzić się z Panem 

Burmistrzem odnośnie 7 lat chudych, bo jeśli my w latach chudych budujemy krytą 

pływalnię, amfiteatr, czy modernizujemy budynki po byłym gimnazjum to aż się boję 

pomyśleć co będzie w latach tłustych. 

- Radny Korowicki powiedział, że jest dumny z Pana Burmistrza i z jego Zastępcy i całej 

ekipy pomagającej Panu Burmistrzowi bo mieszkańcy widzą jak Pan Burmistrz pracuje, że 

jest na wszystkich imprezach, jest wśród ludzi, ściśle współpracuje z Radą Miasta. Dodał, że 

jest dumny również z Rady Miasta, że nie ma między nami jakiś scysji czy głupich 

przepychanek. Radny dodał, że jest dumny że doczekał, że na naszych byłych kanałach, 

ogrodach księżowskich jak to było kiedyś nazywane jest piękny amfiteatr, piękny zalew. 

Dodał, że nie można tutaj pomniejszać decyzji byłych Burmistrzów, którzy byli 

zaangażowani w tamte prace.  

- Przewodnicząca Rady powiedział, że jest to punkt „Dyskusja na temat raportu” i prosi o 

wypowiadanie się na temat raportu. 



- Radny Chraniuk powiedział, że chciałby odnieść się do zarzutów, niekompetencji i 

niewiedzy w pewnych tematach, dodał, że tylko zacytował pewne deklaracje swojej 

kontrkandydatki w czasie wyborów, że będzie obniżała czynsze. Radny dodał, że nie ujmował 

takich zapisów w związku z tym że ma świadomość, że w dobie dzisiejszych czasów jest to 

niemożliwe.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych 

aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „przeciw” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

1 „przeciw” 

Uchwała została podjęta większością głosów. 

Uchwała Nr XLVIII/366/22 –Załącznik Nr 3 

 

Do punktu 6 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik  o krótkie wyjaśnienie.  

Pani Skarbnik powiedziała, że sprawozdanie z wykonania budżetu zostało przyjęte 

Zarządzeniem Burmistrza Miasta Siemiatycze z dnia 16 marca 2023 r. i zostało zaopiniowane 

przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Białymstoku w dniu 18 marca 2023 r. Sprawozdanie 

obejmuje bilans z wykonania budżetu oraz rachunek zysków i strat na dzień 31 grudnia 2022 

r. Z powyższego sprawozdania wynika iż nastąpił wzrost przychodów operacyjnych w 



stosunku do 2021 r. o 4 690 160,64 zł oraz wzrost kosztów operacyjnych o 4 391 857,47 zł. 

Skumulowany zysk netto 6 880 707,71 zł. Do powyższej uchwały dołączone jest również 

sprawozdanie z wykonania budżetu: wykonane dochody ogółem – 81 550 591,40 zł co 

stanowi 93,25% planu, wykonane dochody bieżące – 72 262 846,59 zł co stanowi 88,61% 

wykonanych dochodów ogółem i 97,23% dochodów bieżących. Wykonane dochody 

majątkowe to kwota 9 287 744,81 zł co stanowi 11,39% wykonanych dochodów ogółem i 

70,72% planowanych dochodów majątkowych. Najwyższe uzyskane dochody według 

kryterium procentowego: podatki lokalne udział PIT i CIT to kwota 30 637 359,84 zł co 

stanowi 37,57% wykonanych ogółem; subwencja oświatowa to kwota 14 660 127,72 zł co 

stanowi 17,98% dochodów wykonanych; dotacje na świadczenia rodzinne i wychowawcze 

oraz kapitał opiekuńczy – kwota 10 497 729 zł co stanowi 12,87% dochodów wykonanych 

ogółem oraz wpływy dotyczące gospodarki komunalnej – 5 327 818,19 zł co stanowi 6,53% 

dochodów wykonanych ogółem. Pozostały dochody w działach budżetowych kształtują się na 

poziomie poniżej 6% wykonania dochodów. Najwyższa pozyskana dotacja – budowa 

amfiteatru – dofinansowanie w kwocie 3 450 740,59 zł, pozostałe dofinansowanie dotyczyć 

będzie 2023 r.; montaż paneli fotowoltaicznych na budynkach użyteczności publicznej – 

916 000 360,67 zł; dotacje na adaptację budynku po byłym gimnazjum 677 000 zł, pozostała 

kwota będzie dotyczyła roku bieżącego. Pozycja wydatków: wydatki ogółem – 82 665 196,79 

zł co stanowi 95,44 % planu; wykonane wydatki bieżące – 71 855 705,20 zł co stanowi 

86,92% wykonanych wydatków ogółem oraz 96,89% planowanych wydatków bieżących. 

Wykonanie wydatków majątkowych – 10 809 491,59 zł  co stanowi 13,08% wykonanych 

wydatków ogółem oraz 86,78% planowanych wydatków majątkowych. Najwyższe 

wydatkowane kwoty według kryterium procentowego na oświatę i wychowanie 

wydatkowaliśmy w roku ubiegłym 27 193 698,90 zł, co stanowi 32,90%. Wypłata świadczeń 

rodzinnych i wychowawczych oraz funkcjonowanie żłobków – 12 452 837,96 zł co stanowi 

15,06% wydatków ogółem; gospodarka komunalna 7 710 222,89 zł co stanowi 9,33%; kultura 

i ochrona dziedzictwa narodowego w tym projekt rewitalizacji miasta – 7 537 443,47 zł co 

stanowi 9,12% wydatków ogółem. Pozostałe wydatki w działach budżetowych kształtują się 

na poziomie poniżej 9% ogólnego wykonania wydatków. Najwyższe poniesione wydatki na 

zadania inwestycyjne: budowa amfiteatru – 4 989 443,17 zł jest to kontynuacja już roku 

trzeciego jeżeli chodzi o rewitalizację. Dotacje Starostwu powiatowemu na ulicę 

Słowiczyńską – 1 261 539,59 zł; wydatki na adaptację budynku po byłym gimnazjum 

1 361 872,99 zł oraz montaż paneli fotowoltaicznych na budynkach mieszkańców – 

1 075 042,13 zł. Rok ubiegły został zamknięty stratą w wysokości 1 114 605,39 zł. Dokonano 

wykupu obligacji emitowanych w roku 2014 w kwocie 1 mln zł i zadłużenie miasta na dzień 

31 grudnia 2022 r. wynosi 15 400 000 zł.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2022 rok., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 

„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „wstrzymał się” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 



7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

1 „wstrzymał się” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLVIII/317/22 –Załącznik Nr 4 

 

Do punktu 7 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Siemiatycze z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Pawła Onieszczuk 

o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że odczyta podsumowanie opinii Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Siemiatycze o wykonaniu budżetu Miasta Siemiatycze za 2022 r. 

Powiedział, że Komisja dokonała kontroli wykonania budżetu miasta za 2022 r. W dniu 29 

maja przeanalizowała sprawozdanie burmistrza z wykonania budżetu miasta za 2022 r., 

porównała z wynikami kontroli budżetu jakich dokonała w ciągu roku, także sprawozdanie 

finansowe za 2022 oraz zapoznała się z informacją o stanie mienia komunalnego i innymi 

sprawozdaniami jednostek organizacyjnych, a także wysłuchała ustnych wyjaśnień 

Burmistrza i Skarbnik Miasta. Dodał że rok 2022 był dla jednostek samorządu terytorialnego 

wyjątkowo nieprzewidywalny. Drastyczny wzrost kosztów energii, podwyższenie stóp 

procentowych oraz niesprawiedliwy podział dodatkowej subwencji przyznanej samorządom 

w IV kwartale, gdzie znacząco zasilono budżety gmin wiejskich w stosunku do gmin 

miejskich przełożył się na wykonanie budżetu miasta Siemiatycze. Radzie Miasta 

Siemiatycze przedkładano na bieżąco informacje o stanie budżetu. Wiadomym było również 

zagrożenie powstania sytuacji niespłacenia kredytu na rachunku bieżącym jak również 

zapożyczenia środków z konta depozytowego i projektowego „Cyfrowa gmina”. 

Wykorzystana została również subwencja roku 2023 co jest nieprawidłowością, jednak 

Komisja wzięła pod uwagę fakt, iż wynagrodzenie nauczycieli w styczniu w 2023 r. zostało 

wypłacone terminowo z nowego kredytu krótkoterminowego zaciągniętego w rachunku 

bieżącym. Komisja Rewizyjna zobowiązuje Burmistrza Miasta Siemiatycze do dołożenia 

wszelkich starań aby podobna sytuacja nie miała odzwierciedlenia w budżecie roku 2023 oraz 

aby został ona zamknięty na planowanym poziomie. Przewodniczący Komisji dodał, ze 

biorąc pod uwag dotychczasową wieloletnią pracę Burmistrza nad realizacją budżetu lat 

ubiegłych oraz zawarte w powyższej opinii zobowiązanie Komisja Rewizyjna uznała, że są 

wystarczające podstawy do wyrażenia pozytywnej opinii o realizacji budżetu miasta za 2022 

r. i wystąpienia do Rady Miasta z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta Siemiatycze z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok, 



Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „przeciw” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

1 „przeciw” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/318/23 –Załącznik Nr 5 

Przewodnicząca Rady pogratulowała Burmistrzowi. 

- Burmistrz podziękował za zaufanie. Dodał, że absolutorium na papierze jest dla Burmistrza 

ale tak naprawdę to budżet tworzymy wszyscy razem i radni i pracownicy Urzędu Miasta. Jest 

to podsumowanie rocznej pracy, inwestycji, działań, często też społecznych dla naszych 

mieszkańców. Miło też słyszeć, że mieszkańcy to doceniają.  

Przewodnicząca Rady powiedział, że w tym momencie chciałaby jeszcze wprowadzić jeden 

uroczysty punkt i zaprosić Panią Dyrektor Przedszkola Nr 3 - Barbarę Terpiłowską.  

Burmistrz powiedział, że mamy taką sytuację, że Pani Dyrektor odchodzi na emeryturę. Z 

końcem sierpnia kończy się czas sprawowania funkcji dyrektora i Pani Dyrektor odchodzi na 

emeryturę. Burmistrz podziękował za pracę, zaangażowanie, siły spędzone na rozwoju 

naszych małych dzieci, bo naprawdę poziom oświaty w szkołach i przedszkolach jest bardzo 

wysoki a od tego momentu też zaczyna się kształtowanie tych małych dzieci. Burmistrz 

podziękował w imieniu tych setek małych dzieci i zadowolonych rodziców, w imieniu Rady 

Miasta i pracowników Urzędu Miasta za rozwój edukacji przedszkolnej. 

- Przewodnicząca Rady powiedziała, że też sobie przygotowała życzenia od wszystkich 

radnych: „Pani Dyrektor nie każdy może, choć wielu by chciało przejść na tą emeryturę. W 

życiu człowieka przychodzi taki moment, kiedy można porzucić zawodową rutynę i udać się 

na zasłużony odpoczynek. Dziękujemy Pani za wieloletnie zaangażowanie w edukację i 

wychowanie. Za każdy dzień spędzony razem. Dziękujemy za olbrzymie serce, za pracę, 

troskę o sprawy przedszkola, za cierpliwość i wyrozumiałość, za doświadczenie i 

profesjonalizm, za wytrwałość w kształtowaniu setek dziecięcych charakterów. Życzymy aby 

dalsze lata upływały w zdrowiu, w szczęściu, w spokoju. Aby wszystkie plany i marzenia 



spełniły się właśnie teraz, aby znalazła Pani czas dla siebie i realizację swoich pasji. 

Dziękujemy za współpracę i gratulujemy emerytury.” 

- Pani Dyrektor podziękowała, powiedziała że nie ma przygotowanej kartki, bo jest uczennicą 

Pana Burmistrza – więc krótko i zwięźle, bez rozwodzenia się. Powiedziała, ze przepracowała 

32 lata na stanowisku Dyrektora, otrzymała ogromny kredyt zaufania od Miasta Siemiatycze, 

chociaż nie jest mieszkanką Siemiatycz, ale Siemiatycze zawsze były i będą w jej sercu. 

Podziękowała za pomoc, opiekę, wsparcie, za wspólne chwile. Dodała, że wszyscy 

współpracownicy pozostaną w jej sercu na zawsze i ma nadzieję że odrobinę ciepłych 

wspomnień jej osoba też przywoła.  

- Burmistrz pożyczył dalszych sukcesów. 

Przewodnicząca Rady zarządziła 20 minut przerwy. 

 

Do punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały.  

 

- Pani Skarbnik powiedziała, ze zwiększenia w planie dochodów- kwota 423 642 zł i dotyczy:  

1) kwota 8 000 zł wprowadzenie planu dochodów w związku z otrzymanym odszkodowaniem 

z Ergo Hestia; 

2) kwota 6 000 zł wprowadzenie planu dochodów w związku z otrzymaną karą za 

uszkodzenie latarni; 

3) kwota 8 000 zł wprowadzenie planu dochodów w związku ze zwrotem kosztów 

postępowania sądowego z lat ubiegłych oraz zaksięgowaniem w dochody przedawnionych 

zobowiązań; 

4) kwota 17 000 zł składa się z: 14 000 zł – zwiększenie planu dochodu z tytułu wpłat 

podatku leśnego od osób fizycznych oraz 3000 – wprowadzenie planu dochodów na 

otrzymane koszty upomnienia; 

5) kwota 4 000 zł wprowadzenie planu dochodów na otrzymane wpłaty z tytułu 

odprowadzenia wód opadowych; 

6) kwota 49 912 zł otrzymane od Wojewody Podlaskiego środki w ramach rekompensaty za 

zadania zlecone wykonane w 2022 r.; 

7) kwota 96 851 zł otrzymane środki na zadania własne z przeznaczeniem na organizowanie i 

świadczenie usług opiekuńczych- realizacja w MOPS; 

8) kwota 213 879 zł zwiększenie planu dotacji celowej na zadania własne z przeznaczeniem 

na realizację programu „Posiłek w szkole i w domu”- realizacja w MOPS; 

9) kwota 20 000 zł otrzymana refundacja środków z dofinansowania z Urzędu 

Marszałkowskiego w zakresie budowy pływalni miejskiej. 

 

Zwiększenie w planie wydatków kwota 423 642 zł: 
1) 69 912 zł składa się z dwóch kwot: 49 912 zł – zwiększenie planu wydatków na 

wynagrodzenia z tytułu uzyskanej refundacji za wydatki poniesione w 2022 r. od Wojewody 

Podlaskiego oraz kwota 20 000 zł – wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pod 

nazwą „Wykonanie muralu na elewację budynku Urzędu Miasta” 

2) Kwota 43 000 zł dotyczy wprowadzenia planu wydatków na wypłatę odsetek z tytułu 

zaskarżonej do SKO decyzji podatku od nieruchomości; 

3) Kwota 96 851 zł i kwota 213 897 zł dotyczą przeznaczenia środków z decyzją Wojewody 

Podlaskiego i realizacja w MOPS. 



Po dzisiejszych zmianach plan dochodów budżetowych będzie wynosił 76 197 942,43 zł, w 

tym dochodów bieżących 61 001 442,43 zł oraz dochodów majątkowych 15 196 500 zł.  

Plan wydatków budżetowych 76 046 890,74 zł w tym wydatków bieżących 60 299 117,74 zł 

oraz wydatków majątkowych 15 747 773 zł. Nadwyżka budżetowa zostanie utrzymana w 

wysokości 151 000 051,69 zł.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2023 r. , Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy 

są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku 

na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „wstrzymał się” 

9 Nayda Katarzyna  
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

1 „wstrzymał się” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/319/23 –Załącznik Nr 6 

 



 

 

Do punktu 9 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

Pani Skarbnik powiedziała, że uchwała dotyczy zmiany uchwały podjętej 13 kwietnia br. i 

chodzi o sprecyzowanie kwalifikacji celu pozyskania środków pieniężnych z przeznaczeniem 

na konkretny cel czyli spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji obligacji. 

Spłata nastąpić ma we wrześni br.  

 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 

poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna  
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 



 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/320/23 –Załącznik Nr 7 

 

Do punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie określenia opłaty za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Miasto Siemiatycze. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, ze uchwałę na komisji wyjaśniła Pani Sekretarz i zapytała 

czy radni zgłaszają jakieś pytania? 

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 

opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez 

Miasto Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 

„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 



15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/321/23 –Załącznik Nr 8 

 

Do punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie likwidacji ośrodka wsparcia Klub Senior + 

w Siemiatyczach funkcjonującego w strukturze organizacyjnej Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Siemiatyczach. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej i zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania? 

- Radny Onieszczuk zwróciła się z prośbą krótkie wyjaśnienie, że nie chodzi o likwidację 

tylko o to że dwa kluby połączą się w jeden.  

 

Przewodnicząca poprosiła o krótkie wyjaśnienia Panią Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

 

- Pani Dyrektor powiedział, że uchwała dotyczy połączenia dwóch klubów w jeden z siedzibą 

na ulicy Grodzieńskiej 31A. Liczebność uczestników została zwiększona do 48 osób (było 

35). Do tej pory były dwa kluby, jeden z siedzibą przy ulica Zaszkolnej a drugi z siedziba na 

ulicy Grodzieńskiej. Oba kluby były w strukturach Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie likwidacji 

ośrodka wsparcia Klub Senior + w Siemiatyczach funkcjonującego w strukturze 

organizacyjnej Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemiatyczach, Przewodnicząca 

Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od 

głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 



8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/322/23 –Załącznik Nr 9 

 

Do punktu 12 – podjęcie uchwały zmieniającej statut Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Siemiatyczach.  

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że ta uchwała wynika z tej która została podjęta przed 

chwilą.  
 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej statut 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemiatyczach., Przewodnicząca Rady poprosiła 

radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez 

wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 



 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/323/23 –Załącznik Nr 10 

 

 

Do punktu 13 – podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego.  

 

Przewodnicząca rady powiedziała, że uchwała została wyjaśniona na komisji i zapytała czy 

radni zgłaszają jakieś pytania. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie trybu i 

sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/324/23 –Załącznik Nr 11 

 

Do punktu 14 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy 

społecznej dla Miasta Siemiatycze za rok 2022”. 
 

 

Przewodnicząca Rady powiedział, że uchwałę na Komisji omówiła Pani Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej i zapytała czy radni mają jakieś pytania. Radni pytań nie 

zgłosili. 

 Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

„Oceny zasobów pomocy społecznej dla Miasta Siemiatycze za rok 2022”, Przewodnicząca 

Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od 

głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

 



Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/325/23 –Załącznik Nr 12 

 

Do punktu 15 – podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej do 

spraw komunalizacji mienia.  

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie powołania 

komisji inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia, Przewodnicząca Rady poprosiła 

radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez 

wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Uchwała Nr XLVIII/326/23 –Załącznik Nr 13 

 

Punkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego. 

 

 Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ogłoszenia 

tekstu jednolitego uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego, 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/327/23 –Załącznik Nr 14 

 

Do punktu 17 - wolne wnioski. 

 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- Radna Melania Grygoruk zwróciła się do radnego Przemysława Chraniuka i poruszyła temat 

ulotki wyborczej i tego co radny mówił o obniżenia rachunków, powiedział, ze w ulotce 

wyborczej radnego jest punkt: „I stop podwyżkom czynszów w blokach i opłatach w domach 

jednorodzinnych”. Radna dodała, że kolega został radnym a nie jego rywalka. Radna dodała, 

że pamięta początki realizowanej inwestycji na terenie miasta – ścieżki pieszo-rowerowej na 

Górę Grabarkę i deklaracja budowy tej ścieżki padła jeszcze przed rozpoczęciem tej kadencji 

kiedy mieliśmy posiedzenie objazdowej komisji przy skwerze Andersa, padła taka propozycja 

żeby ten ciąg pieszo- rowerowy pociągnąć na Górę Grabarkę. Radna Grygoruk powiedziała, 

że zaskoczona była jak przeczytała na facebook, że budowa ścieżki jest z inicjatywy Pana 

Starosty. Nie ma żadnego znaczenia, ze radni wystosowali taką prośbę. Jest podkreślenie, że 

zostały pozyskane środki zewnętrzne, że Miasto dało 20%, kolejne 20% Powiat a 60% 

pozyskane z zewnątrz. Radna stwierdziła, ze nikt nie napisał kto zrobił projekt ścieżki, a 

zrobił tej projekt Zastępca Burmistrza Pan Henryk Czmut. Radna dodał, że wiadomości 

Powiatu mówią, że będą starać się pozyskać kolejne pieniądze od Miasta na jakiś projekt, ale 

poddaję to pod rozwagę. 



- Radny Korowicki powiedział, że nie ma sensu wracać do tego co było i nie ma sensu szukać 

winnych. Radny dodał, ze „niesnaski”, które da się w tej chwili zauważyć pomiędzy Panem 

Burmistrzem a radnym są niepotrzebne. Radny Korowicki zaproponował powrót do 

normalnej rozmowy.  

- Radna Melania Grygoruk że od tego jest sesja żeby dyskutować i jeśli mówimy o 

współpracy to podajemy szczegóły tej współpracy takie jakie one są. Trzeba też zaznaczyć że 

projekt ścieżki pieszo-rowerowej przygotował Zastępca Burmistrza Henryk Czmut, miasto 

dofinansowało inwestycję i miasto było też inicjatorem tej inwestycji.  

- Radny Przemysław Chraniuk powiedział, ze nie przypomina sobie, żeby składał deklaracje o 

obniżeniu czynszów czy rachunków w stosunku do mieszkańców okręgu Nr 2. Jest 

świadomy, ze taka obietnica w dzisiejszych czasach jest nie do spełnienia. Dodał, ze 

deklarował „stop podwyżkom”. Radny dodał że odniósł się ogólnie do współpracy miedzy 

samorządami, co zapewne byłoby bardziej owocne jeśli chodzi o naszych mieszkańców. 

Radny dodał, że odniósł się też do filmu w sprawie ulicy Spacerowej.  

- Radna Melania Grygoruk powiedziała, ze odniesie się jeszcze do tej dyskusji, stwierdziła, ze 

w ulotce znalezionej na Facebooku jest napisane obniżenie rachunków, fakt poprzez instalację 

fotowoltaiki. Ma Pan wyszczególnione: wyraźny stop podwyżkom, a ten zapis jest i to jest 

wyszczególnione pogrubionym drukiem, obniżenie rachunków … 

- Przewodnicząca Rady powiedział, ze każdy może sobie do tego wrócić na Facebooku a teraz 

jest punkt „wolne wnioski” i skupmy się na sprawach miasta i nie wracajmy do kampanii 

wyborczej.  

- Radny Korowicki powiedział, ze już kilkukrotnie zwracał uwagę na oczyszczenie rzeki 

Kamionki z tych uschniętych drzew. 

- Burmistrz odpowiedział, że zbliżają się Dni Siemiatycz i pracownicy czyszczą ten kanał 

między mostem na Grodzieńskiej a tamą i trzeba tam bardzo dużo pracy włożyć i ten kawałek 

wyczyścić ręcznie. Jak ten kawałek zostanie oczyszczony to pracownicy zajmą się dalszą 

częścią. 

- radny Mironkiewicz powiedział, ze mieszkańcy nowych ulic zwracają się z prośbą o 

budowę oświetlenia na tych ulicach, chodzi o ulicę Różaną, Lawendową, Kościelną. Dodał, 

że drogi nie są tam jeszcze utwardzone i dzieci też bawią się na drodze, więc jest 

niebezpiecznie. 

- Radny Korowicki przekazał podziękowania na ręce policji za miłe i kulturalne zachowanie 

wobec mieszkańców podczas prowadzenia czynności. Mieszkańcy mówią, że policja spełnia 

swoje badania. 

- Przedstawiciel Komendy Policji w Siemiatyczach powiedział, ze przekaże te podziękowania 

na ręce Komendanta. 

-Radny Onieszczuk poruszył temat wyjazdu z ulicy Armii Krajowej na 11 Listopada, 

powiedział, ze tam z jednego pasa skręca się zarówno w lewo i prawo. Często jest taka 

sytuacja, że większy samochód skręca w stronę Lublina i pozostali kierowcy mają 

ograniczoną widoczność. Radny zapytał czy jest możliwość postawienia tam lustra, żeby 

można było bezpiecznie wyjechać w stronę centrum miasta.  

- Zastępca Burmistrza odpowiedział, że zgłosi ten postulat do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad i ma nadzieję, ze nie będzie problemu z umieszczeniem lustra w tej 

lokalizacji.  

- Radny Tomasz Jakowiuk poruszył temat wysepki na ulicy 11 Listopada na wysokości 

wyjazdu z ulicy Annopolskiej, zapytał czy jest możliwość usunięcia tej wysepki?  

- Burmistrz dodał, że taki sam problem z wyjazdem o którym mówił radny Paweł Onieszczuk 

jest na ulicy Żwirki i Wigury. Burmistrz dodał, że zapytamy o te dwa lustra. 



- Radny Jerzy Roszczenko zapytał o to czy będzie naprawiana droga dojazdowa za sklepem 

Rondo, z tyłu za tymi kamienicami. Miała być podjęta współpraca z właścicielami sklepu 

Rondo i Hotelu Kresowiak, czy coś się dołożą do tego remontu? 

- Burmistrz odpowiedział, że Panowie nie chcą na ten temat rozmawiać. Dodał, że w 

najbliższym czasie planowany jest drobny remont tych studni, najprawdopodobniej w lipcu, 

ale na pewno do października i przy okazji kostka zostanie przełożona. 

- Radny Korowicki poruszył temat barierek ochronnych na ulicy Spacerowej od ulicy 

Głowackiego do tamy, one nadal są zardzewiałe.  

- Burmistrz powiedział, że ostatnio udało się dla Dyrektora MOSiR wypiaskować i 

pomalować barierki nad zalewem. Do tej pory były nakładane kolejne warstwy farby, a w tym 

roku wszystko zostało oczyszczone i na 30 metrów barierek zużyto 1,5 tony piasku. Burmistrz 

dodał, że postaramy się to odświeżyć. Zostały też odmalowane przystanki. 

- Radny Jerzy Korowicki zapytał czy jest szansa żeby na amfiteatrze przy ładnej pogodzie 

odbywały się jakieś koncerty, czy samej muzyki czy muzyki ze śpiewem? 

- Burmistrz powiedział, że jest to fajny pomysł i będzie rozmawiał z Panią Dyrektor Szkoły 

Muzycznej. 

- Radny Onieszczuk dodał, ze może z tą muzyką nie ograniczajmy się tylko do amfiteatru, jest 

skwer na ulicy Andersa czy skwer artystów i tam również młodzi ludzie, być może uczniowie 

Szkoły Muzycznej mogli by się pokazać mieszkańcom Siemiatycz.  

Radny Onieszczu zapytał też o to czy jesteśmy gotowi na Dni Siemiatycz? Radny zapytał też 

o inwestycję nad zalewem, powiedział, ze powoli znikają ruiny hotelu Marwila i czy jest 

znany harmonogram prac jeśli to nie jest tajemnica? 

- Burmistrz odpowiedział, ze wszystko jest gotowe na Dni Siemiatycz, przygotowania takiej 

imprezy trwają kilka miesięcy, bo trzeba podpisać umowy, spełnić wymagania wykonawców, 

zorganizować nagłośnienie. Burmistrz dodał, że dzwonią do nas menagerowie różnych 

artystów w sprawie organizowania na naszym amfiteatrze różnych wydarzeń. W sierpniu 

odbędzie się koncert Agnieszki Chylińskiej, a w przyszłym roku najprawdopodobniej będzie 

u nas Noc Kabaretowa. 

- Dyrektor SOK dodała, że prowadzimy rozmowy, żeby Noc Kabaretowa była w 

Siemiatyczach i weszła na stałe w kalendarz imprez naszego miasta. W tym roku 20 sierpnia 

będzie Kabareton i będą kabarety z górnej półki.  

- Burmistrz dodał, że kabaret Top of the top również wypytywał o wypożyczenie amfiteatru w 

przyszłym roku. 

Dodał, ze oprócz imprez organizowanych dla naszych mieszkańców są też imprezy 

komercyjne. Amfiteatr jest dobrym miejscem pod takie imprezy, ponieważ są tam tylko 3 

dojścia i łatwo jest biletować.  

Odnosząc się do pytania o hotel Marwila Burmistrz powiedział, że znika on z tygodnia na 

tydzień. Burmistrz dodał, że nie zna dokładnych planów, teraz jest taki trochę ciężki czas na 

prowadzenie budowy, wiemy że są już projekty ale dokumenty jeszcze nie trafiły do Urzędu.  

- Radny Igor Mironkiewicz powiedział, ze odnośnie tych występów artystów na skwerze czy 

w amfiteatrze, o których mówili radni Pan Paweł Onieszczuk  i Pan Jerzy Korowicki, 

powiedział, że w ubiegłym roku było bicie rekordu na największy stół i wtedy mieszkańcy 

mówili, że wystarczy żeby Burmistrz zorganizował muzykę a oni załatwią resztę. Wiec może 

załatwmy muzykę w różnych częściach miasta a mieszkańcy sami będą się bawić.  

- Burmistrz powiedział, że w ubiegłym roku było duże dofinansowanie na tą imprezę a można 

to zrobić zero budżetowo. Dodał, że w niedługim czasie będzie przedstawiona pełna oferta 

propozycji na sezon wakacyjny z wykorzystaniem tych pomysłów przedstawionych tutaj.  

Do punktu 14 - zakończenie obrad.  



W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 21 czerwca 2023 r. 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 15:15. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

 

Monika Mazur       Agnieszka Zalewska 


